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CABERGS Dora 58j, Zelfstandige 
Zij is gehuwd en trotse oma van een bijna 16-jarige tiener. Na jarenlange ervaring te 
hebben opgedaan in de bedrijfswereld besliste ze 12 jaar geleden om als zelfstandige 
haar kennis te gebruiken om kleine zelfstandigen en bedrijven bij te staan met hun 
administratie. Een beslissing waar zij tot op vandaag geen spijt van heeft. In haar vrije 
tijd is zij te vinden bij haar paarden of bij pk’s van een heel ander kaliber: oldtimers. Zij 
wil vooral mee helpen aan veiligheid in het algemeen met verkeer bovenaan het lijstje, 
maar ook dierenwelzijn. Zij ziet zich ook als aanspreekpunt voor dorpsgenoten die een 
probleem hebben en niet meer weten waar naartoe.

VERDUYCKT Maarten 30j, Militair 
Hij is afgestudeerd als bachelor secundair onderwijs aardrijkskunde, biologie en 
geschiedenis aan de KHLeuven in 2009 en daarna bachelor geschiedenis aan de KULeuven. 
In zijn professionele loopbaan is hij financieel medewerker van de Koninklijke Militaire 
School te Brussel en het World Heritage Institute. Sinds 2 jaar is hij gemeenteraadslid 
voor de N-VA Begijnendijk-Betekom. Hij was ook secretaris (2014-2016) en voorzitter 
(2016 - heden) van de lokale N-VA afdeling. Hij was stichter en voorzitter van de Jong 
N-VA afdeling Noord-Brabant, die de jongeren van Begijnendijk, Tremelo, Keerbergen 
en Rotselaar verenigt. Als jong lokaal politicus wil hij zich vooral inzetten voor meer 
verkeersveiligheid, mobiliteit en een beter beleid voor jeugd en cultuur.

MERGAERTS Sam 24j, Boekhouder 
Hij is afgestudeerd in de richting Accountancy-Fiscaliteit aan de UCLL in 2016. Sam werkt 
sinds kort voor een boekhoudkantoor in het Leuvense. Sam is in 2014 bij N-VA gekomen 
en heeft sindsdien zich opgewerkt binnen de afdeling. Zo is hij jongerenvoorzitter van 
de lokale Jong N-VA en ondervoorzitter voor N-VA Begijnendijk-Betekom. Hij werkt 
ook op intergemeentelijk vlak op het arrondissementele bestuur van Leuven, waar hij 
Begijnendijk vertegenwoordigt. Sam was jarenlang lid van de Chiro Betekom en de 
korfbalclub KCBJ. In zijn vrije tijd is hij ook drummer en bassist en probeert hij ook tijd te 
maken voor wat sport door af en toe te lopen. Sam is van vele markten thuis, maar zijn 
focus ligt voornamelijk op sport, jeugd en cultuur.

SOREE Bart 45j, Wetenschapper 
is gehuwd en papa van twee jonge kinderen. Hij is afgestudeerd als burgerlijk ingenieur 
in 1998 en theoretisch natuurkundige in 1999 aan de UGent waarna hij aan de KULeuven 
en imec zijn doctoraat in de fysica heeft behaald. In zijn professionele loopbaan is hij 
hoofdwetenschapper bij imec en deeltijds professor ingenieurswetenschappen aan de 
KULeuven en deeltijds professor fysica aan de Universiteit Antwerpen. Sinds het begin 
van de afgelopen legislatuur is hij fractieleider en gemeenteraadslid voor de N-VA 
Begijnendijk-Betekom in de gemeenteraad. Hij was ook secretaris (2010-2012) en 
voorzitter (2013-2015) van de lokale N-VA afdeling. Als lokaal politicus wil hij zich vooral 
inzetten voor een beter en transparant bestuur dat ten volle inzet op verkeersveiligheid, 
mobiliteit, jeugd, sport en cultuur. 
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NADINE Verbruggen 57j, Commercieel directeur 
Ze heeft twee kinderen en is oma van 4 schattige kleinkinderen. Ze volbracht haar studie 
Master Toegepaste Economische Wetenschappen in Brussel. Als commercieel directeur 
heeft ze internationale ervaring opgebouwd in de voedingsindustrie. In deze rol staat ze 
ook in de frontlinie bij de verkoop van bedrijven en reorganisaties. Ze draagt traditionele 
waarden hoog in het vaandel zoals de band met familie en vrienden. Ze is verknocht aan 
auto’s, architectuur, huisinrichting en natuur. Nadine wil verandering in onze gemeente 
en zet zich in voor een veilig, duurzaam, leefbaar, aangenaam Begijnendijk, niet alleen 
voor deze generatie maar ook voor het nageslacht. Een Begijnendijk waar we terug fier 
op kunnen zijn. Nadine haar interesses op politiek vlak gaan vooral naar sociaal beleid en 
welzijn, ordehandhaving en veiligheid, mobiliteit.

MARCEL Vekemans 70j, Gepensioneerd 
Woont al zijn ganse leven in begijnendijk. waar hij ook zijn lagere school gedaan heeft. 
Daarna ging hij naar de vakschool in Heist-op-den-Berg waar hij zijn diploma A3 mechanica 
heeft behaald. Vervolgens heeft hij 9 jaar gewerkt bij General Motors Antwerpen om daarna 
zijn loopbaan te vervolledigen bij Renault Vilvoorde tot de sluiting van het bedrijf.in zijn 
jeugdjaren was hij ook wielrenner en is hij 10 jaar voorzitter geweest van WTC de ware 
vrienden in Begijnendijk. Zijn grootste hobby is nu fietsen, samen met zijn echtgenote.Hij 
voelt zich een rasechte vlaming en daarom is hij reeds vele jaren lid van N-VA, en wil hij 
zich inzetten voor het beleid in Begijnendijk-Betekom met de N-VA

NIKI Claes 34j, Technisch leidinggevende
Woont in Betekom, is gehuwd en fiere papa van een dochter van 2 jaar. In 2007 is hij 
afgestudeerd aan groep T in Leuven. Na ervaring te hebben opgedaan in het buitenland is 
hij actief als technisch leidinggevende in Zaventem. Als gepassioneerd mountainbiker en 
fietser ijvert hij voor een degelijke fietsinfrastructuur en de uitbouw van een groener karakter 
van onze gemeente. Zijn technische expertise wil hij aanwenden om infrastructuurprojecten 
te begeleiden met de nodige aandacht voor alle betrokken partijen binnen onze gemeente.

ERIK Hendrickx 54, Int. Business development manager
Woont in Begijnendijk en is samenwonend. Hij heeft 2 kinderen Glenn (25j) en Brent (23j). 
Daarnaast is hij ook pluspapa van Elke (26j) en Bart (28j). Hij is afgestudeert aan de groep T in 
Leuven in 1982. In zijn professioneel leven werkt hij voor een internationaal bedrijf en komt 
hij als dusdanig met hoge regelmaat in contact met kleine en grote bedrijven van allerlei 
culturen en landen. Als hobby doet hij reeds 48j aan toestelturnen. Daarnaast is hij sinds 
1978 met muziek en radio verknocht en hij was tevens commercieel verantwoordelijk voor 
allerhande artiesten. Ook vandaag blijft dit zijn hobby en monteert hij diverse videoclips, 
documentaires, reclameboodschappen en leent hij zijn stem als voice-over. Hij staat voor 
de Vlaamse waarden, principes en cultuur en een transparante gemeentepolitiek waar een 
gezond financieel beleid onontbeerlijk is.

KANDIDATEN
5

6

7

8

2



ILKE Verreck 41j, Schooldirecteur
Woont in Betekom, is gehuwd, en is mama van 2 jonge kinderen. Zij heeft logopedie 
gestudeerd in Gent en heeft vervolgens gewerkt als zelfstandige logopediste en 
zorgcoördinator in het onderwijs. Momenteel is zij schooldirecteur van een gemeentelijke 
besisschool in Jezus-Eik. Hierbij probeert zij vooral naar kinderen te kijken doorheen de 
“talentenbril” waarbij de aandacht vooral gaat naar het onwikkelen van de talenten van 
kinderen op positieve wijze. In de weinige vrije tijd die haar rest gaat ze graag dansen 
in een van de dansscholen van Begijnendijk. Verkeersveiligheid, onderwijs, natuur en 
dierenwelzijn zijn voor haar de thema’s die haar het nauwst aan het hart liggen. 

SOMERS Elise 20j, Student KULeuven
Woont in Begijnendijk. Zij liep school in Betekom en studeert momenteel Farmaceutische 
wetenschappen aan de KULeuven. Zij werd twee jaar geleden lid van N-VA omdat de 
standpunten van de partij nauw aansloten bij haar politieke overtuiging. Het is voor haar 
belangrijk dat jongeren elkaar kunnen ontmoeten en ontspannen in onze gemeente binnen 
een veilig kader met voldoende ruimte en mogelijkheden. Het is voor haar ook belangrijk 
dat er voldoende groen aanwezig is in onze dorpskernen en dat er ook aandacht wordt 
geschonken aan groene recreatie en natuurbehoud.

COPPENS Ann 65j, Verpleegkundige 
Woont in Begijnendijk. Na enkele jaren werkende als regentes wiskunde in haar geboortestad 
Aalst, schoolde zij zich om tot verpleegkundige te Leuven. Als 30-jarige settelde zij zich 
in deze landelijke, rustige gemeente. Na de opvoeding van haar twee zonen, nog steeds 
werkende als part-time verpleegkundige te Leuven, wil zij nu actiever tijd doorbrengen in 
ons dorp. Haar visie over opvoeding van kinderen, bejaardenzorg en gezondheidszorg in 
het algemeen past bij de visie van de N-VA. Daarom zet zij zich in voor de N-VA om ook in 
Begijnendijk-Betekom verandering te brengen. 

VERDUYCKT Karel 58j, Ambtenaar
Woont in Begijnendijk. Geboren te Houtvenne op 14 oktober 1959 uit een gezin van 11 
kinderen. Hij heeft in de plaatselijke gemeenteschool het lager onderwijs gevolgd. Daarna 
school gelopen in het Rito te Aarschot en het diploma automechanica behaald. Vervolgens 
heeft hij 12 jaar gewerkt te Heist-op-den-Berg, 20 jaar bij Hoogovens Aluminium te Duffel 
en nu als gemeenteambtenaar bij de Technische dienst in Tielt-Winge. Zijn belangrijkste 
hobby is dansen. Zijn expertise op het vlak van onderhoud van groene ruimte en kerkhoven 
in een gemeente wil hij inzetten voor betere dienstverlening. Als instructeur en ploegbaas 
weet hij ook hoe belangrijk het is om correct en humaan om te gaan met personeel. Deze 
lijn wil hij ook doortrekken in het beleid.  
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VAN CANEGHEM Henriette 67j, Gepensioneerd
Woont in Betekom. Gehuwd en trotse oma van twee toffe bengels. Na een 43- jarige 
loopbaan als administratief bediende nu gepensioneerd en genietend van haar tuin in 
Betekom. In haar vrije tijd is ze ook leesoma en helpt ze bij het breien in de school van haar 
kleinkinderen. Zij vindt het belangrijk dat kinderen op een veilige manier in de gemeente 
kunnen spelen en fietsen. Daarom staat ze volledig achter het mobiliteits- en fietsbeleid 
dat de N-VA Begijnendijk-Betekom voorstelt in haar programma.

SOMERS Michel 52j, Technisch directeur
Woont in Begijnendijk. gehuwd en vader van een zoon van 17 en een dochter van 20. Hij 
is afgestudeerd als burgerlijk ingenieur aan de KULeuven in 1989.  In zijn professionele 
loopbaan is hij altijd actief geweest in de Chemische en Farmaceutische industrie. 
Momenteel is hij verantwoordelijk voor de wetenschappelijke en technische teams die 
ondersteuning bieden aan de fabrieken van de firma MSD die diergeneeskundige producten 
maken. Hij woont met zijn gezin reeds 27 jaar in Begijnendijk en beseft het belang van een 
leefbaar en veilig Begijnendijk. Dit was de reden om twee jaar geleden lid te worden van 
NVA en de lokale ploeg te steunen die dit nastreeft.

VAN SANDE Gerarda 71j, Gepensioneerd
Woont in Begijnendijk. Tot haar huwelijk woonde zij in Vlimmeren, waar zij de lagere 
school gedaan heeft, en waarna zij is gaan werken in de normaalschool in Wijnegem. Na 
haar huwelijk is ze in Begijnendijk gaan wonen. Zij heeft 1 dochter Nancy. Haar hobby is 
fietsen met haar echtgenoot. Omdat ze zich op en top Vlaming voelt en haar gevoelens 
het beste passen bij N-VA, wilt ze met de gemeenteraadsverkiezingen opkomen met N-VA 
Begijnendijk-Betekom.

VERMEYLEN Luc 63j, Bruggepensioneerd
Woont nu een 30-tal jaar in Begijnendijk en is sinds de sluiting van Opel Belgium met 
brugpensioen. Zijn hobby’s zijn fietsen, wandelen en een beetje in de tuin werken. Omdat 
hij zich op en top Vlaming voel kiest hij voor N-VA en wil hij zich inzetten om mee het beleid 
in Begijnendijk te veranderen. Luc vindt het belangrijk dat er een degelijk en rechtvaardig 
sociaal beleid wordt gevoerd.

VERDUYCKT Paula 58j, Bediende
Zij is opgegroeid in Betekom en woont in Begijnendijk sinds 1984. Eerst in Betekom naar 
lagere school gegaan en vervolgens bij Sancta Maria Instituut te Aarschot diploma Handel 
behaald. Zij heeft bijna 30 jaar gewerkt bij de overheidsdiensten te Brussel als bediende 
in de boekhouding. In mijn vrije tijd fiets en dans ik graag. Door yogabeoefening kom ik tot 
rust. Er is een tekort aan kwaliteit en kwantiteit op vlak van infrastructuur voor dansclubs. 
Als jonge oudere wil ik actief blijven sporten. Er moeten meer activiteiten komen aangepast 
per leeftijdsgroep.
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VAN CAMP Claudia 55j, Huisvrouw
Zij is gehuwd, en woont nu een 13-tal jaar in Begijnendijk. Zij voelt zich op en top Vlaams 
en wil zich samen met de rest van de ploeg van N-VA Begijnendijk-Betekom inzetten voor 
een beter beleid in onze gemeente. Zij vindt het belangrijk dat er een transparant bestuur 
komt die een nieuwe wind doet waaien in de gemeente. Zij wil dat er meer wordt ingezet 
op een sociaal beleid dat iedereen op gelijke voet behandeld en dat er ook meer aandacht 
wordt geschonken aan de armoedeproblematiek in onze gemeente. Bovendien wil zij het 
landelijke groene karakter van de gemeente bewaren.

DHONDT Catherine 58j, Zelfstandige juriste
Woont in Betekom. Zij is gehuwd en moeder van een zoon en dochter. Catherine heeft 
Rechten gestudeerd aan de KULeuven en is momenteel zaakvoerder van een repetitiebureau 
in Leuven waar ze ook zelfstandig repetitor is voor hogeschool- en universiteitsstudenten. 
Catherine heeft weinig tijd voor hobby’s, maar is een grote natuurliefhebber en wenst zich 
daarvoor bijgevolg voor 100% te engageren voor het behoud van het leefmilieu en de 
natuur in Begijnendijk-Betekom. Ze was vroeger nog een statutaire ambtenaar geweest bij 
AMINAL, afdeling bos en groen. Catherine kiest voor N-VA omdat deze partij ook sterk inzet 
op natuurbehoud en een rationele houding aanneemt tegenover ecologie.

VERHEYEN Kenneth 43j, Business analyst
Woont sinds 2008 met zijn gezin in Betekom. Hij heeft een Master diploma Toegepaste 
Economische Wetenschappen behaald aan de KULeuven. In zijn professionele 
loopbaan ondersteunt hij voornamelijk banken en bedrijven in de financiële wereld 
die hoogtechnologische projecten opzetten om te innoveren. Sinds 2013 doet hij dit 
als zelfstandig consultant, en komt het ondernemerschap en uitwerken van zakelijke 
opportuniteiten meer op de voorgrond. Hij is lid van N-VA Begijnendijk-Betekom sinds 
haar oprichting en neemt al jaren de rol op van Penningmeester. Tijdens de volgende 
legislatuur hoopt hij de “achterkamer politiek” verder te kunnen afbouwen, want dit blijft 
een zwakke schakel in de lokale besluitvorming. Met een sterke N-VA ploeg, die wel de 
nodige bestuursintegriteit kan voorleggen, staan we sterk om hiervoor mandaat te vragen.

CEELEN Tom 42j, Gemeentelijk arbeider
Hij is 9 jaar gehuwd met Anja, en trotse vader van een 7-jarige kapoen Nick. Hij is reeds 
20 jaar actief in de wegenbouw sector en nu 2 jaar actief als arbeider openbare werken 
bij de gemeente Steenokkerzeel. Zijn vrije tijd gaat grotendeels uit naar zijn tuin en het 
ravotten met zijn zoon. Af en toe een fietstochtje staat soms ook op het programma. 
Verkeersveiligheid, fietsbeleid en mobiliteit zijn dan ook een speerpunten die hem boeien 
en aanspreken. Tom kan zich volledig vinden in het fietsbeleid dat N-VA in haar programma 
voor de gemeenteraadsverkiezingen heeft uitgetekend. 
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EEN SOCIAAL EN INCLUSIEF 
BELEID DAT MENSEN 
STERKER MAAKT1

In ons sociaal beleid willen wij prioritair werk maken van de strijd tegen armoe-
de en vereenzaming. Gezinnen, alleenstaanden en senioren die het moeilijk heb-
ben om rond te komen, moeten op een meer proactieve manier worden gehol-
pen. De dienst welzijn moet in samenwerking met de scholen actiever inzetten 
op armoede bij gezinnen. Omdat tewerkstelling cruciaal is om uit de armoede 
te blijven, willen we inzetten op de begeleiding naar werk. Vereenzaming moet 
maximaal tegengewerkt worden en we willen dan ook een meldpunt organise-
ren zodat de dienst welzijn kan ingrijpen.

De strijd tegen armoede is niet eenvoudig en zit 
vaak verborgen. Gezinnen met jonge 
kinderen, alleenstaanden en senioren hebben 
het niet altijd even gemakkelijk om rond te 
komen. Ook in onze gemeente vangen we vaak 
signalen op, bijvoorbeeld vanuit de scholen dat 
er in bepaalde gezinnen een financieel pro-
bleem aanwezig is.

Begijnendijk moet aan het Bindend Sociaal Objectief (BSO) voldoen van de 
Vlaamse regering. Tegen 2025 moeten alle Vlaamse gemeenten immers genoeg socia-
le huurwoningen aanbieden. Onder druk van Liesbeth Homans die de gemeente onder 
curatele wou plaatsen omdat het BSO niet werd gehaald, is er de afgelopen jaren meer 
geïnvesteerd in sociale woningbouw, maar dit kan beter.

Het aantal inwoners in onze gemeente is in de periode 2012-2017 met amper 0.4% 
toegenomen. Onze gemeente heeft te maken met een sterke vergrijzing, het aandeel 
is gegroeid naar 26,7% van onze populatie. Er zijn 4% minder jongeren onder de 20 
jaar en de leeftijdsgroep van 20 – 64 jaar zakt met 3%. Een bevraging van de Koning 
Boudewijnstichting bij 1.500 Belgische 65-plussers stelt dat een derde van de ouderen 
met een groot sociaal netwerk zich toch eenzaam voelt. 

Wat leeft in onze gemeente? Enkele vaststellingen

Ook in onze gemeente zijn er senioren die het moeilijk hebben en sociaal geïsoleerd 
geraken. Hoog tijd dat we harder inzetten op deze problematiek
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Hoe pakken we dit aan?
Werk is een bron van welvaart en een be-
langrijke hefboom tegen armoede. N-VA wil 
daarom inzetten op de activering van men-
sen met een afstand tot de arbeidsmarkt. 
De strijd tegen armoede is nooit ten einde. 
De dienst welzijn (OCMW), die 
cruciaal is in dit thema, geeft daarbij priori-
teit aan kwetsbare gezinnen met kinderen 
en senioren.

Er moet op een proactieve manier gewerkt worden door de 
dienst welzijn om armoede te detecteren en aan te pakken. 
Voor jonge gezinnen met kinderen kunnen de scholen een rol 
spelen. De dienst welzijn moet ook harder inzetten op begelei-
ding van mensen die in armoede leven

Huisvestingsmaatschappij SWaL (Sociaal Wonen arrondissement Leuven) bouwt 77 
woningen en appartementen in de wijk Het Everbeur. Er komen daar 14 koopwonin-
gen, 27 appartementen voor verhuur en 36 huurwoningen met een tuin. In de eerste 
fase worden 50 eenheden gebouwd. De bouwvergunning moet wel nog aangevraagd 
worden. In het najaar van 2019 kan er begonnen worden met de bouw van deze 
woningen. Daarom, bij de opstart van de legislatuur zullen we een grondige 
zorgstudie uitvoeren om de huidige en toekomstige tekorten te inventariseren. 

Bij de opstart van de legislatuur zullen we een grondige 
studie uitvoeren om de huidige en toekomstige tekorten wat 
betreft sociale woningbouw te inventariseren. 



Eenzaamheid en sociaal isolement hebben 
een negatieve invloed op de gezondheid en de 
levenskwaliteit. Dat leidt ertoe dat ouderen die 
daarmee kampen sneller een beroep (moeten) 
doen op professionele hulp en zich langzaam 
terugtrekken uit het sociale leven. Vandaar 
onze blijvende aandacht voor mantelzorg 
en extra focus op huisvesting, seniorenflats, 
maar we denken ook na over mobiliteitspro-
blemen en sociale ontmoetingsplaatsen voor 
senioren.

De N-VA wil een ‘schepen van eenzaamheid’ aanstellen die 
specifiek de bevoegdheid zal krijgen om vereenzaming en 
isolement tegen te gaan.

Het verenigingsleven is daarbij een belangrijke sleutel. Maar ook mantelzorgers zijn 
van onschatbare waarde voor ons sociaal weefsel. Via informatiecampagnes willen we 
mantelzorg meer bekend maken en inburgeren in Begijnendijk-Betekom. N-VA wil een 
hogere gemeentelijke mantelzorgpremie uitkeren. Die dient niet alleen als financiële 
tegemoetkoming, maar is ook een teken van erkenning en waardering.

We voeren een hedendaags gezinsbeleid. N-VA heeft 
daarbij aandacht voor de veranderende gezinsrea-
liteit met een stijgend aantal nieuw samengestelde 
gezinnen, eenoudergezinnen en nieuwe gezins-
vormen. Daarom ijveren we bijvoorbeeld voor een 
register voor co-ouderschap. Een kind dat niet ge-
domicilieerd is in de gemeente kan zo toch genieten 
van dezelfde kortingstarieven voor de inwoners van 
onze gemeente.

19



STANDPUNTEN

Armoede bestrijden bij jonge gezinnen door nauwer samen te werken met de 
scholen

Dienst welzijn proactief laten werken op detectie armoede en begeleiding

Strijd opnemen tegen vereenzaming en isolement 

Prioriteit aan kwetsbare gezinnen met kinderen bij armoedebestrijding

Activeren van mensen, jong en oud

Extra inspanningen leveren om de opgelegde doelstellingen BSO (Bindend 
Sociaal Objectief) te bereiken tegen 2020

Studie maken in het kader van tekort sociale woningen

Schepen met ook een specifieke bevoegdheid eenzaamheid

Mantelzorgers ondersteunen en eren

Behoud van de sociale dienstverlening in eigen beheer

Register voor co-ouderschap

10
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Volgende legislatuur zal het OCMW ingekanteld worden in de gemeentelijke 
diensten. Een uitgelezen moment om de werking en de structuur van de 
gemeente te moderniseren voor een betere dienstverlening. N-VA wil een door-
gedreven samenwerking met de buurgemeenten en zo schaalvoordelen 
realiseren bijvoorbeeld door deelname aan gezamenlijke aankopen. We willen 
de burger maximaal betrekken via informatie- en participatiemomenten bij de 
start van grote projecten. We willen ook starten met de invoering van een bur-
gerbegroting waarbij de inwoners zelf beslissen waar investeringen moeten 
gebeuren. Het beleid en de communicatie moet transparanter en efficiënter.

Wat leeft in onze gemeente? Enkele vaststellingen
N-VA Begijnendijk – Betekom heeft de voorbije 
legislatuur het punt van de gemeentefusies op 
de agenda geplaatst om tenminste een gesprek 
aan te gaan met de omliggende gemeenten. 
Bedoeling was om te kijken of er buurgemeen-
ten zijn die vrijwillig een fusie met ons wilden 
aangaan. Indien we tot een akkoord konden 
komen voor eind 2017 leverde dit tot 500 euro 
per inwoner op aan schuldkwijtschelding. 
Zo werd er ook een fusiestuurgroep opgericht 
die daarnaast ook de mogelijkheden aftastte
om een verregaande samenwerking te organiseren. Spijtig genoeg waren de andere 
politieke fracties niet in staat om dit overleg op een serene manier te voeren en heb-
ben we deze kans gemist. Ook de verregaande samenwerking met buurgemeenten 
zijn niet gerealiseerd door het huidig gemeentebestuur.

Onze gemeente is een samenhangende gemeenschap met een sterk en toegankelijk 
verenigingsleven als fundament. Het beleid van N-VA zal zich daarom richten op het 
verder aanmoedigen en faciliteren van burgerinitiatieven. De vrijwilligers die zich 
inspannen voor onze gemeente zijn goud waard!

2 EEN STERKE GEMEENTE MET 
BURGERPARTICIPATIE
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De communicatie van onze gemeente kan beter. Bij belangrijke infrastructuurwerken 
wordt er vaak te laat, onduidelijk of soms helemaal niet gecommuniceerd. Dit wekt 
frustratie en protest op bij onze inwoners, terwijl dergelijke negatieve reacties 
vermeden kunnen worden door een meer open communicatiebeleid te voeren. 

Ook de communicatie rond de financiën van de gemeente mist elke vorm van trans-
parantie. In Begijnendijk – Betekom kennen we een zeer hoge belastingsdruk met 
maar liefst 8% aanvullende personenbelasting. Op 308 Vlaamse gemeenten 
behoren we tot de “top” wat dat betreft. Ondanks het feit dat de gemeente dus heel 
wat inkomsten verwerft uit de belastingen, betaald door onze inwoners, slaagt ze er 
niet in om Begijnendijk-Betekom de verandering te geven die ze verdient. 
Niet te verwonderen dat de cijfers van 2017 aangeven dat amper 1 op 3 inwoners 
vertrouwen heeft in het gemeentelijk bestuur.

Hoe pakken we dit aan?
Begijnendijk-Betekom functioneert met het geld van onze inwoners, jullie geld. N-VA 
wil als een goede huisvader waken over onze financiën via strikte budgetopvolging 
en inzetten op slimme besparingen. We schuiven geen schulden door naar volgende 
generaties. N-VA zal bij het begin van de nieuwe legislatuur, alle uitgaven op een 
grondige, objectieve wijze doorlichten om te zien waar er kan bespaard worden en 
wat kan gerealiseerd worden op langere termijn binnen een gefaseerd plan.

Slimme besparingen kunnen gerealiseerd worden door maximaal in te 
spelen op beschikbare subsidies: de dienst financiën onderzoekt actief 
de mogelijkheden voor externe financiering en we benutten zo alle 
relevante provinciale, Vlaamse en Europese subsidiemogelijkheden.

Ook efficiënter en grootschaliger aankopen kan mooie besparingen opleveren. Zolang 
er voor een fusie met andere gemeenten in Begijnendijk-Betekom te weinig draag-
vlak is, wil N-VA inzetten op een doorgedreven samenwerking met andere 
gemeenten. Schaalvoordelen realiseren we ook door deelname aan specifieke 
gezamenlijke aankopen.



N-VA gelooft in een slank, maar slagkrachtig en klantvriendelijk personeelsapparaat. 
Via gerichte aanwervingen versterken we ons ambtenarenapparaat. We voeren een 
gezinsvriendelijk personeelsbeleid en hebben aandacht voor sociale tewerkstelling. 
We maken komaf met politieke en familiale benoemingen van personeel.

De verdere uitverkoop van ons gemeentelijk patrimonium 
om de begrotingscijfers op te smukken is voor N-VA volledig 
uit den boze. 

We willen werken aan een verhoogde 
transparantie van het gemeentebeleid 
door een communicatiespecialist aan te 
stellen die direct met de burger in contact 
staat via de klassieke communicatie-
middelen maar ook sociale media, de 
gemeentelijke infobrochure en website 
alsook via persoonlijke bezoeken of wijk-
vergaderingen. Door parallel in te zetten 
op deze mix van communicatiekanalen 
kunnen we verzekeren dat iedere doel-
groep maximaal bereikt wordt. 

Meer betrokkenheid van de inwoners leidt tot meer engagement en daarbinnen past 
ook ons voorstel voor het opstellen van een burger- of wijkbegroting zodat geënga-
geerde burgers actief voorstellen kunnen formuleren en ook uitvoeren.

Ook bij de start van grote projecten zien we het advies van de burger als uiterst 
waardevol. We hechten veel belang aan adviesraden en infovergaderingen. N-VA 
betrekt de inwoners zoveel mogelijk bij nieuwe projecten en informeert duidelijk over 
de stand van zaken, ook bij uitstel of vertragingen.

13
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STANDPUNTEN

Doorlichting financieel beheer gemeente

Transparant bestuur

Actief op zoek gaan naar subsidies

Intergemeentelijke samenwerking

Eigentijds personeelsbeleid

De “uitverkoop” van het gemeentelijk patrimonium stoppen

Communicatieverantwoordelijke die ook inzet op sociale media

Burger- of wijkbegrotingingen invoeren

Informatie- en participatiemomenten bij de start van grote projecten

Burger staat centraal en gemeente denkt probleemoplossend mee



Een veilige gemeente waar ingezet wordt eerst op preventie en dan handha-
ving. Er moet voldoende aanwezigheid van politie zijn die effectief optreedt 
tegen overtredingen. We willen inzetten op buurtinformatienetwerken en de 
rol van de wijkagent als aanspreekpunt. N-VA wil voldoende en kwaliteitsvolle 
kinderopvang in goede en veilige gebouwen. De gemeente moet ook inzetten 
op betaalbaar wonen voor jonge gezinnen. We willen dat senioren in de eer-
ste plaats comfortabel in eigen huis kunnen wonen en we moeten ook zorgen 
voor voldoende plaats in woonzorgcentra en serviceflats. N-VA wil ook nieuwe 
jeugdlokalen realiseren en een mogelijkheid bieden om een nieuw jeugdhuis 
op te richten. Bovendien willen we een nieuwe multifunctionele zaal voor onze 
cultuurverenigingen. We moeten ook blijven investeren in sport.

Wat leeft in onze gemeente? Enkele vaststellingen

We leven in een relatief veilige gemeente, maar spijtig genoeg zijn er nog regelmatig 
woninginbraken. In de periode 2012-2107 waren er tussen de 26 en 39 inbraken 
per jaar. Hierbij zijn zowel privéwoningen als bedrijven slachtoffer geworden. Onze 
gemeente beschikt over veel belangrijke verbindingswegen die helaas fungeren als 
vluchtwegen voor dievenbendes. 

We moeten er geen doekjes om 
winden. In onze gemeente wordt op 
vele plaatsen te snel gereden en er 
zijn nauwelijks snelheidscontroles. 
De aanwezigheid van politie in het 
straatbeeld, bijvoorbeeld aan de 
scholen tijdens de spitsuren, maar 
ook in de verschillende wijken van 
onze gemeente is ondermaats. In 
het belang van de verkeersveilig-
heid van iedereen is het belangrijk 
dat hier verandering in komt.

15

EEN VEILIGE EN LEEFBARE 
GEMEENTE VOOR JONG EN 
OUD3
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Twee derde van de bebouwde oppervlakte in onze gemeente heeft een woonfunctie 
en de vraag naar woningen neemt nog steeds toe. Mede door de toenemende vergrij-
zing, alleenstaanden en gezinsverdunning groeit ook de vraag naar starterswoningen, 
woningen voor éénpersoonshuishoudens en specifieke ouderenwoningen. Bovendien 
is betaalbaar wonen voor jonge gezinnen geen evidentie meer.

In onze gemeente zijn er heel wat lokale handelaars die 
een belangrijke rol spelen in het bruisend houden van de 
dorpskernen. De huidige dorpskernvernieuwingen hebben 
heel wat inspanning vereist van onze middenstand. We 
moeten de lokale handel beter ondersteunen.

We zien dat er de voorbije 
jaren veel geld is geïnvesteerd 
in sport en dat is ook zeer 
goed. We hebben een zeer 
sportieve gemeente (meer dan 
50% van onze inwoners doet 
wekelijks aan sport) en sport 
verdient daarom de aandacht 
die ze krijgt. 

De laatste jaren is er echter te weinig geïnvesteerd in cultuur en de daarbij horende 
infrastructuur. Er is nood aan een multifunctionele cultuurzaal waar dans, theater en 
muziek op een degelijke manier terecht kunnen.



Hoe pakken we dit aan?
Preventie is de eerste schakel van een integrale veiligheidsaanpak. 
Daarnaast engageert N-VA zich om een streng maar billijk handhavingsbeleid uit te 
stippelen. Het bestaande systeem van de Gemeentelijke Administratieve Sancties 
(GAS) optimaliseren we en voeren we consequent uit. 

Om het aantal inbraken in onze gemeente te doen dalen zet N-VA in op volgende drie 
maatregelen:

ANPR Camera’s aan de invalswegen. Camera’s met nummerplaather-
kenning verhogen de pakkans van inbrekers en dievenbendes. Enkele 
camera’s aan de invalswegen zijn zeer efficiënt en worden reeds gebruikt 
in andere gemeentes in Vlaanderen. Recent werden hier overigens cijfers 
bekend gemaakt van o.a. de gemeente Hoeilaart waar na het plaatsen van 
deze camera’s het aantal inbraken gedaald is met 50%. In de periode 
januari – mei 2017 werd voor de zone Boortmeerbeek – Haacht – Keer-
bergen met behulp van ANPR camera’s 151 geseinde, 16 gestolen, 71 
niet-verzekerde en 251 niet-gekeurde wagens gedetecteerd.

1

2
Extra steun vanuit de gemeente om uw woning te beveiligen tegen 
inbraak. Elke vorm van hulp vanuit de gemeente zou helpen om de 
woningen zo inbraak-proof mogelijk te maken. Hulp in de vorm van extra 
informatie of in de vorm van een premie om de woning te beveiligen is 
zeer welkom.

3
De oprichting van een BuurtInformatieNetwerk (BIN). Extra coördinatie 
vanuit de gemeente en politiezone voor diefstalpreventie. Sensibilisering 
van de problematiek is de eerste stap, een mentaliteit om verdachte zaken 
meer te melden (eventueel in wijkverband) de tweede. Veiligheid is ook 
een collectieve verantwoordelijkheid waarbij sociale controle bij voorkeur 
gebeurt door de buur. De BIN’s leggen de informatie-uitwisseling tussen 
politie en buren in een verwittigingssysteem vast.
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De lokale politie moet in de eerste 
plaats zichbaar en aanspreekbaar 
zijn. Daarom streven we naar een 
kwalitatieve benadering van meer 
blauw op straat. We moeten terug-
gaan naar een degelijk politiebeleid 
waarbij er voldoende personeel 
wordt aangeworven.

In ons woonbeleid willen we inzetten op differentiatie in het woonaanbod. Ons beleid 
draait rond kernversterking, zonder te overbelasten. Jonge gezinnen, die over on-
voldoende kapitaal beschikken, geven we een duwtje in de rug via het systeem van 
huurkoop of sociale leningen zodat ze in de eigen gemeente kunnen blijven wonen.

N-VA wil de horeca en middenstand volop 
ondersteunen. Het gemeentebestuur moet 
dus faciliteren. In de eerste plaats door 
een goede toegankelijkheid te voorzien 
van de dorpskernen met voldoende ruimte 
voor de fiets en voldoende parkeergele-
genheid voor de fietser en voor wie met 
de wagen komt. Verder moet er ook voor 
gezorgd worden dat de dorpskernen aan-
trekkelijk zijn om er op een aangename 
manier te gaan winkelen.  
We voeren een actief beleid om de leeg-
stand in commerciële panden tegen te 
gaan, bijvoorbeeld door pop-upwerking.

N-VA wil de dorpscentra niet meteen gaan volbouwen met 
appartementsblokken, maar zet maximaal in op het slim en 
kwalitatief ontwikkelen van woonruimte met aandacht voor groen



De toekomst van onze gemeente ligt in de handen van de jeugd, dus willen we naast 
sportinfrastructuur ook sterk investeren in onze jongerenwerking. In de eerste plaats 
willen we  voor Chiro Betekom nieuwe multifunctionele lokalen voorzien en ook voor 
Chiro en KAJ Begijnendijk bekijken we hoe de infrastructuur kan worden verbeterd. 
Via onder andere de Jeugdmonitor wil N-VA jongeren meer inspraak geven in het 
beleid, want jongeren hebben een eigen visie en eigen opvattingen.

19

Daarnaast verliezen we de steeds groter wordende doelgroep van onze ouderen niet 
uit het oog. Voor hen dienen op maat ingerichte activiteiten georganiseerd te worden 
zodat ze volwaardig kunnen deelnemen aan de gemeenschap en actief kunnen ouder 
worden met de best mogelijke zorg wanneer dat nodig is.

Als gemeente willen we ons ook toeleggen 
op het flankerend onderwijs. Ieder kind 
dient evenveel middelen te krijgen of de 
ouders nu voor een gemeenteschool of 
katholieke school kiezen. Er wordt een 
plan opgesteld voor de uitbouw van de 
schoolcapaciteit op basis van de demo-
grafische groei. De samenwerking CLB 
– zorgjuf is prioritair voor ons. Daarnaast 
willen we streven naar 1 regelmatig aan-
wezige zorgjuf / coördinator per school.

Wat betreft kinderopvang waken we over de beschikbare capaciteit in onze gemeen-
te en we nemen de nodige maatregelen om de kwaliteit van de opvanginfrastructuur 
te waarborgen. Voor jonge gezinnen is kinderopvang immers van groot belang om de 
woon- en werkbalans in evenwicht te houden.

In het verenigingsleven willen we jongerenorganisaties 
volop ondersteunen zonder te betuttelen. 

We zorgen ervoor dat ieder kind ook in de toekomst een plaats 
heeft in het lokaal onderwijs.
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N-VA ziet Betekom verder uitgroeien tot het sportcentrum van onze fusiegemeente, 
terwijl Begijnendijk een steeds belangrijkere culturele rol zal vervullen. Zo wordt 
voor Betekom in overleg met de sportclubs bekeken hoe we de capaciteit van onze 
sporthal verder kunnen verhogen. In de eerste plaats willen we hierbij voorrang 
bieden aan de sportclubs van eigen bodem. 

Om Begijnendijk verder tot cultuurcentrum 
te ontwikkelen kiezen we voor de bouw 
van een multifunctionele zaal. Deze zaal 
dient voorzien te zijn van een goed uitge-
rust podium en adequate keuken. Daar-
naast werken we aan een herwaardering 
van de gebouwen van de muziekschool 
alsook aan de omgeving errond door het 
inrichten van een groen plein tussen de 
muziekschool en de oude bibliotheek.

Iedereen in onze gemeente telt mee. We 
maken een anti-discriminatie charter op 
voor het welzijn van holebi’s en 
transgenders waarin ook acties worden 
voorzien om deze gemeenschap te on-
dersteunen. Informatiesessies in scholen, 
contactgegevens holebi- en transgender-
organisaties meenemen in de gemeente-
lijke communicatie, diversiteit in beeldvor-
ming en taalgebruik en de zichtbare steun 
via de regenboogvlag op 17 mei. Vaak zijn
dit goedkope maatregelen die ervoor zorgen dat de gemeente de LGBT gemeenschap 
ondersteunt.



STANDPUNTEN

Eerst preventie, dan handhaving

Meer blauw op straat dat effectief optreedt bij overtredingen

Optimaliseren en uitbreiden buurtinformatienetwerken (BIN)

Organisatie van evenementen voor specifieke doelgroepen

Middenstand en horeca ondersteunen

Leegstand verminderen door o.a. ook pop-up werking te stimuleren

Nieuwe lokalen / faciliteiten voor de jeugdbewegingen

Flankerend onderwijs

Voldoende zorgcoördinatie in scholen

Betaalbare en kwaliteitsvolle kinderopvang dichtbij huis

Kwalitatief ontwikkelen van woonruimte

Betaalbaar wonen voor jonge gezinnen

Duidelijke profilering op het vlak van sport en cultuur

Verhoging capaciteit sporthal in de eerste plaats voor clubs van eigen bodem

Een multifunctionele zaal in Begijnendijk

Herwaardering van de muziekschool

Inrichting groen cultuurplein tussen de oude bib en de muziekschool

Actief Inzetten op een beleid dat oog heeft voor de LGBT gemeenschap 
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EEN GROENE EN 
DIERVRIENDELIJKE 
GEMEENTE4

De N-VA wil doordacht omspringen met het groene en landelijk karakter van 
onze gemeente. We kiezen resoluut voor een beleid dat zorgt voor voldoende 
groen in iedere buurt en in de dorpskernen. We willen meer groene recreatie 
en speeltuinen voor de jeugd. In de omgang met de natuur draagt elke burger 
verantwoordelijkheid. De gemeente geeft het goede voorbeeld en hanteert ook 
een handhavingsbeleid waarbij de vervuiler betaalt. Sluikstorten moet grondig 
worden aangepakt en we zijn voorstander van de toepassing van het GAS-boe-
te systeem. N-VA heeft ook een hart voor dieren. We dragen een humane 
behandeling van alle levende wezens hoog in het vaandel.

Wat leeft in onze gemeente? Enkele vaststellingen
Begijnendijk-Betekom is een mooie landelijke gemeente met veel groen in de omge-
ving. Helaas vinden we daar weinig van terug in de dorpskernen waardoor het niet 
aantrekkelijk is om daar te vertoeven. De leefbaarheid voor de inwoners en de lokale 
handel in de dorpscentra staan hierdoor onder druk. 

In Begijnendijk-Betekom zijn er enkele 
speeltuinen waarvan er recent een 
nieuwe is geopend ter vervanging 
van een andere die werd verwijderd. 
In sommige wijken zijn reeds kleine 
speeltuinen en speelveldjes, maar dit 
kan worden uitgebreid. Ook op groene 
recreatie wordt te weinig ingezet en dit 
kan in samenwerking met bijvoorbeeld 
organisaties zoals Natuurpunt 
gebeuren.

Een gezond leefmilieu is essentieel voor onze gemeente. Kinderen en ouderen zijn 
vaak de eerste slachtoffers van milieuvervuiling. Toegankelijke bossen en natuur zijn 
nodig voor rust en vrije tijd, maar ook voor het opnemen van CO2 en fijn stof. Er is op 
veel vlakken al vooruitgang geboekt, maar we moeten de inspanningen volhouden en 
waar nodig opdrijven. 
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Discussies over plastic, zwerfvuil en 
ander afval blijven aanhouden. N-VA 
wil meer duidelijkheid en het brede 
probleem aanpakken, dus ook siga-
rettenpeuken. De zwerfvuilacties die 
in onze gemeente worden ingezet, zal 
N-VA blijven ondersteunen. Echter, N-VA 
Begijnendijk-Betekom kiest voor een 
structurele aanpak! Zwerfvuil is meer 
dan PET en blik! We zullen mensen 
sensibiliseren, maar ook sanctioneren 
indien nodig.

Tegen 2050 zal 41.5% van de oppervlakte in Vlaanderen verhard zijn. De laatste tijd 
kregen we te maken met lange droogte. Echter in minder droge tijden zouden we 
al snel opnieuw met wateroverlast te kampen hebben. Begijnendijk-Betekom heeft 
dringend nood aan een hemelwaterplan. Verharding minimaliseren is slechts 1 van 
de mogelijke concrete acties.

Net zoals in de rest van onze samenleving groeit in Begijnendijk-Betekom de 
bezorgdheid over de omgang met dieren. De huisdierensticker werd in dat kader 
reeds ingevoerd in de gemeente. Deze sticker maakt in 1 oogopslag duidelijk welke 
dieren zich in een woning bevinden, wat hulpdiensten toelaat om in noodgevallen ook 
huisdieren te redden. In onze gemeente zijn reeds organisaties actief op dierenwel-
zijn maar ze worden onvoldoende ondersteund door het gemeentebestuur.

Jaarlijks kost de opruiming van zwerfvuil, aan de 
Vlaamse gemeenten tussen 100 en 150 miljoen euro.



Hoe pakken we dit aan?
N-VA waakt over de architecturale eigenheid van een landelijke gemeente . 
We waken over de verdeling groen, wonen, recreatie, verkeersveiligheid en mobiliteit. 
Geen wildgroei aan onsamenhangende appartementsblokken. Bij publieke en private 
ontwikkelingen leggen we in de bouwvergunning voorwaarden op die in functie van 
de leefkwaliteit van de buurt staan. De kwaliteit van nieuwe projecten primeert. Elke 
ontwikkelaar moet voldoende groen integreren in nieuwe projecten. 

In ons beleid voor ruimtelijke ordening heeft N-VA ook aandacht voor strategische 
landbouwzones. Landbouwgronden vrijwaren mee het open karakter van onze 
gemeente. N-VA wil erop toezien dat ze niet in gedrang komen door nieuwe ontwik-
kelingen.

We integreren het plat-
telandskarakter in onze 
dorpskernen. We kiezen 
voor duurzame speelmate-
rialen op de speelpleintjes 
in de verschillende buurten 
van onze gemeente. N-VA 
Begijnendijk-Betekom wil 
meer investeren in kleine 
landschapselementen, 
bomen en planten. Met de 
aanleg van een geboortebos wil N-VA het groen in Begijnendijk-Betekom versterken. 
Om de kwaliteit van de leefomgeving te maximaliseren tekenen we een bijen- en 
bloemenplan uit. N-VA ziet snelle voordelen in het promoten van insect- en vlinder-
vriendelijke tuinen zodat de inwoners van Begijnendijk-Betekom worden aangemoe-
digd om de natuur in onze tuinen te helpen. 
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We actualiseren het bermbeheerplan om de ecologische kwaliteit van onze bermen 
te beschermen en te versterken opdat ze opnieuw bloemrijker en soortenrijker 
worden. N-VA Begijnendijk-Betekom is ervan overtuigd dat we als lokale overheid 
kunnen anticiperen op milieu- en klimaatproblemen. N-VA wil dat de gemeente de 
eigen instellingen klimaat robuust inricht door onder andere meer parken en groen-
zones aan te leggen, verharding te minimaliseren, te kiezen voor waterdoorlatende 
materialen en het hergebruik van water. Aanhoudende droogte en waterschaarste is 
wel degelijk een Vlaamse en een lokale realiteit. Door het opstellen van een he-
melwaterplan wil N-VA daaraan tegemoet komen. We willen de Laak opnieuw haar 
originele functie geven.

N-VA pleit voor een gemeentelijk energie- en milieubeleid dat gebaseerd is op 
duurzaamheid. De gemeente geeft zelf het goede voorbeeld. N-VA Begijnendijk-Bete-
kom wil daarnaast het gemeentelijk wagenpark verkleinen en vergroenen, autodelen 
promoten en een fietsvriendelijk beleid voeren voor het gemeentepersoneel.

N-VA wil werken aan een energiezuinige en duurzame gemeente, én aan de 
veiligheid en zichtbaarheid op gevaarlijke punten. We evalueren daarom grondig het 
uitdoofbeleid in functie van de verkeersveiligheid. Daarnaast wil N-VA werk maken 
van een investeringsplan om de omschakeling te maken naar dimbare, tijdgestuurde 
en intelligente ledverlichting.

N-VA wil snel een nieuw en gebruiksvriendelijk containerpark realiseren op basis 
van het DIFTAR-systeem (gedifferentieerde tarieven). Met een weegbrug wordt de 
kostprijs bepaald op basis van de hoeveelheid afval. Via dit principe ‘de vervuiler 
betaalt’ wil N-VA Begijnendijk-Betekom haar inwoners stimuleren om duurzaam om 
te springen met grondstoffen.

We hanteren het principe de vervuiler betaalt! We werken samen 
aan minder afval. Voor N-VA is het niet meer dan logisch dat wie 
meer afval produceert, ook meer betaalt.



N-VA zal het GAS-systeem 
uitbreiden en consequent 
uitvoeren. Loslopende honden, 
geluidshinder en sluikstorten zijn 
voorbeelden van vaak voorko-
mende problemen in Begijnen-
dijk-Betekom. N-VA wil via een 
actief handhavingsbeleid kort op 
de bal spelen en via GAS-boetes 
kleine inbreuken snel en efficiënt 
aanpakken. Propere buurten zijn

N-VA heeft een hart voor dieren. 
Net zoals in de rest van de 
samenleving groeit ook in 
Begijnendijk-Betekom de 
bezorgdheid over de omgang 
met dieren. Daarom is dieren-
welzijn voor wat betreft N-VA 
een integraal onderdeel van 
het gemeentelijk beleid. N-VA 
wil nog meer hondenloopzones 
realiseren en inzetten op strikte 
sterilisatieacties voor zwerf- en 
huiskatten.

Organisaties die zich inzetten voor dierenwelzijn 
in onze gemeente beter ondersteund worden.

enorm belangrijk voor de leefbaarheid van ons dorp. Allerlei zwerfvuil bezoedelt nog 
te vaak ons straatbeeld. Tot slot blijven we beroep doen op individuen, verenigingen 
en/of scholen om mee te werken aan zwerfvuilacties. De campagnes van mooima-
kers zijn gekend en dienen verder ondersteund te worden. Het plaatsen van camera’s 
bij glasbollensites, zal ook zijn nut bewijzen. 
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STANDPUNTEN

Meer groene recreatie

Gemeente geeft zelf het goede voorbeeld

Plattelandskarakter integreren in dorpskernen

Containerpark behouden

We hanteren het principe de vervuiler betaalt

GAS-systeem uitbreiden en consequent uitvoeren

Lokaal en realistisch klimaatplan

Gemeentelijk lichtplan

Zwerfvuilplan

Waken over de architecturale eigenheid van een landelijke gemeente

We leggen een groennorm op

Open landbouwlandschap vrijwaren

Ondersteuning lokale organisaties die zich inzetten voor dierenwelzijn



29

FIETSVRIENDELIJKE EN 
SLIMME MOBILITEIT5

Verkeersveiligheid in de dorpscentra en de schoolomgevingen is de absolute 
topprioriteit. Om de veiligheid en het comfort van fietsers te garanderen, willen 
we inzetten op een heus fietsactieplan en van onze gemeente een echte fiets-
gemeente maken zoals bijvoorbeeld in Bonheiden is gebeurd. We garanderen 
een vlotte doorstroming en ontmoedigen sluipverkeer. Een kordaat optreden 
tegen snelheidsovertredingen en ANPR camera’s maken deel uit van het hand-
havingsbeleid. Wij zien daarin ook een grote toekomst weggelegd voor ‘slimme 
mobiliteit’. Via nieuwe technologie en slimme toepassingen in de dorpskernen 
wil N-VA werken aan een betere en veiligere gemeente. 

Wat leeft in onze gemeente? Enkele vaststellingen
Mede door de komst van de elektrische fiets heeft de gemiddelde Vlaming de weg 
naar de tweewieler teruggevonden. Zo blijkt uit een bevraging (gemeentemonitor) 
dat in reeds 21% van de gezinnen uit onze gemeente er minstens 1 elektrische fiets 
beschikbaar is. 

Door het gebrek aan gerichte snelheidscontroles in onze gemeente 
ontstaat een gevoel van straffeloosheid waardoor deze situatie kan 
blijven bestaan. Bovendien is er in beide dorpskernen een structu-
reel probleem wat de veilige en vlotte doorgang van alle weggebrui-
kers in de weg staat. 

Diezelfde bevraging geeft echter aan dat 
minder dan de helft van de inwoners van 
Begijnendijk – Betekom zich veilig voelt in 
het verkeer als zwakke weggebruiker en 
dat het aantal mensen dat wekelijks de 
fiets neemt voor korte verplaatsingen met 
31% zo maar even 7% onder het Vlaamse 
gemiddelde uitkomt. De oorzaak hiervoor
is te zoeken bij het (vaak te snel) sluipverkeer en bij automobilisten die de snelheids-
regels aan hun laars lappen. 
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De dienstverlening van De Lijn in onze gemeente is onvoldoende. Tijdens de piekmo-
menten, voornamelijk op de buslijnen naar de verschillende scholen, volstaat de 
capaciteit niet. Inwoners van Betekom die zich met de bus wensen te verplaatsen 
naar de wekelijkse markt in Begijnendijk staan voor een busrit van meer dan 30 
minuten en een overstap in Aarschot.

Hoe pakken we dit aan?
In de eerste plaats zetten we in op de verkeersveiligheid van alle zwakke wegge-
bruikers. Veilige, comfortabele en goed verlichte voet- en fietspaden zijn voor ons 
cruciaal. In het bijzonder gaat onze aandacht uit naar de scholieren, de bewoners van 
het woonzorgcentrum en de zwakke weggebruikers. 

"Bonheiden begon van nul en laat Vlaanderen zien dat 
een omslag naar een sterk fietsbeleid binnen één legis-
latuur wél kan”. 

Recent werd Bonheiden door de Vlaamse Stichting Verkeerskunde (VSV) bekroond 
tot een van de fietsgemeentes van 2018. Fietsstraten, duidelijke markeringen voor 
fietsers en campagnes om fietsen aan te moedigen maken in Bonheiden het verschil. 

Ook wij willen de fietser en de voetganger in de volgende legislatuur een prominente 
plaats geven in het beleid. Er moet een fietsmasterplan komen met de nodige 
investeringen. Minister Ben Weyts heeft recent 20 miljoen euro extra vrijgemaakt 
waar gemeenten beroep op kunnen doen. Voor elke euro dat een gemeente inves-
teert, legt Weyts er een euro bovenop. 

Ons fietsplan “een versnelling hoger voor de fiets” start met het opstellen van een 
charter fietsbeleid waarin een visie wordt uitgetekend met concrete engagementen 
waarbij investeren in fietscultuur, comfort en veiligheid en de toegevoegde waarde 
van de fietser voor de lokale economie centraal staan.
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“Een versnelling hoger voor de fiets”

Oplossing voor gevaarlijke punten
Begijnendijk en Betekom kennen enkele zeer 
gevaarlijke punten voor fietsers, zoals het 
kruispunt Betekomsesteenweg en Nijverheid-
slaan tijdens de spits, de oversteek Moorsem-
sesteenweg-PastoorPitetlaan en de schoolom-
geving tijdens de schooluren. De N-VA wil 
dat die gevaarlijke situaties zo snel mogelijk 
worden aangepakt. Bovendien moet er meer 
worden geïnvesteerd in fietsinfrastructuur.

Charter Sterk Fietsbeleid
Actie ondernemen zonder visie is zinloos. 
N-VA Begijnendijk-Betekom wil daarom een 
charter Sterk Fietsbeleid ondertekenen, waar-
bij het concrete engagementen aangaat.
Dit charter benadrukt het grote potentieel 
en de vele voordelen van fietsen, zowel voor 
functionele als voor recreatieve doeleinden. 
N-VA Begijnendijk-Betekom wil de volgende 
uitgangspunten onderschrijven:

Investeer in een fietscultuur.

Maak werk van comfort en
veiligheid voor de fietser.

Fietsen draagt bij aan het
economisch weefsel.

Fietsstraten
Voor N-VA Begijnendijk-Betekom 
is de fiets een volwaardig
alternatief in het verkeer. De fiets 
moet dan ook de plaats krijgen 
die hij verdient. Daarom gaan we 
voor fietsstraten in Begijnendijk 
en Betekom waar dit mogelijk is. 
In een fietsstraat mogen fietsers 
de volledige breedte van de
rijbaan (bij eenrichtingsverkeer)
gebruiken. Gemotoriseerde
voertuigen zijn te gast: 
ze mogen fietsers niet inhalen en 
mogen
maximaal 30
kilometer per uur
rijden.

Publieke fietsherstelkits
Begijnendijk-Betekom heeft alle troeven in han-
den om zich als fietsgemeente te profileren.
Dan moet onze gemeente dan ook durven uit-
stralen. Als kers op de taart stellen we voor op
bepaalde punten een publieke fietsherstelkit of 
fietspomp te plaatsen. Dat maakt kleine herstel-
lingen aan de fiets mogelijk. De enige druk die 
de fietser in het verkeer dan nog ervaart, is die 
in zijn fietsband.

FIETSACTIEPLAN

1
2

3
4
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Beloningssysteem
Scholieren in Vlaanderen gaan het
vaakst met de fiets naar school. Reden
te meer voor Begijnendijk-Betekom
om zich als rasechte fietsgemeente te
profileren. Vandaar ons voorstel om een
beloningssysteem in te voeren voor wie
de fiets als vervoersmiddel kiest. Elke
fiets kan uitgerust worden met een chip,
die registreert waar en hoe vaak je fietst.
Aan scholen en openbare gebouwen
zullen meettoestellen hangen. Later
kunnen ook zelfstandigen instappen in
het project. Met elke fietstocht verdien je 
punten, bij slecht weer verdien je dubbel. 
Gespaarde punten kan je inruilen voor 
jetons op de kermis.
Momenteel komt slechts 15 procent van
de scholieren met de fiets naar school.
Ons streefdoel is dat 65 procent van
de scholieren die op minder dan vijf
kilometer van de school wonen, met de
fiets komt.

Handhaving zone 30
Onderzoek van het BIVV (Belgisch Instituut voor 
Verkeersveiligheid) in 2016 bevestigt het: fietsers 
voelen zich onveilig in het verkeer. De ongeval-
lencijfers geven hen overigens gelijk. Zeker bij de 
kwetsbare weggebruikers zijn die de laatste tien 
jaar niet meer gedaald. Willen we meer fietsers op 
de baan, dan moet de veiligheid eerst en vooral 
naar omhoog. Dat doen we door respect af te 
dwingen voor de regels, van de fietser die met de 
smartphone speelt tot de auto die zich niet aan de 
snelheid houdt. N-VA Begijnendijk-Betekom vraagt 
dan ook gerichte controles. De zone 30 in de 
schoolomgeving moet worden nageleefd.

Wegwerken ‘missing links’
De gemeente moet haar volle medewer-
king verlenen aan het wegwerken van 
‘missing links’, ontbrekende fietsverbin-
dingen.De fietssnelweg Aarschot-Leuven 
en Aarschot-Lier bijvoorbeeld kan po-
tentieel veel pendelaars verleiden om de 
fiets te gebruiken tijdens de spits. N-VA 
Begijnendijk-Betekom dringt daarom aan 
op een spoedige afhandeling van deze 
dossiers.

Aanpak fietspaden en trage wegen
N-VA Begijnendijk-Betekom wil een syste-
matische aanpak van de fietspaden en trage 
wegen. We gaan tweevoudig te werk. We gaan 
de staat van de fietspaden in kaart brengen. Op 
basis van de resultaten kunnen we aanduiden 
welke fietsinfrastructuur prioritair moet worden 
aangepakt. Daarnaast introduceren we een 
systematische controle bij de heraanleg van 
een fietspad na wegenwerken of reparaties. 

Fietsparkings
Het station van Begijnendijk barst uit zijn 
voegen. N-VA Begijnendijk-Betekom wil dat 
er werk wordt gemaakt van de NMBS-parking 
aan de spoorwegstraat. Blue-bikes aan het 
station kunnen een meerwaarde zijn voor alle 
gebruikers. Fietsparkings dienen een prioritai-
re plaats te hebben in de dorpskernen, bij de 
zelfstandigen en de openbare gebouwen.

6

87

9

5



Stilstaan op onze wegen is frustrerend. Een slechte doorstroming van het verkeer 
op de hoofdwegen zorgt bovendien voor sluipverkeer in de woonwijken. Daarom wil 
N-VA werk maken van een betere doorstroming van het verkeer. Het +3.5t sluip-
verkeer weren we uit onze dorpskernen door het uitrollen van een vrachtschild met 
ANPR camera’s. 

Om de dienstverlening van het openbaar 
vervoer in onze gemeente te verbeteren, 
starten we gesprekken op met de ver-
voersmaatschappij De Lijn en kunnen 
waar nodig beroep doen op het advies van 
onze Vlaamse minister van mobiliteit Ben 
Weyts. 

We wenden de nieuwste technologieën aan om het gebruik van 
de fiets meer te stimuleren: Met behulp van een mobiele app 
voor de inwoners van de gemeente bieden we een platform om 
fietsers te belonen voor hun gemaakte verplaatsingen. 
We volgen hierin het voorbeeld van N-VA burgemeester Guido 
Vaganée die dankzij zijn innovatieve aanpak de gemeente Bon-
heiden tot “Fietsgemeente 2018” wist te kronen. 

De app biedt tevens een directe interface met de gemeentediensten zodat problemen 
met de gemeentelijke infrastructuur snel gerapporteerd kunnen worden. 
De oprichting van een vast team binnen de gemeente moet ervoor zorgen dat de 
gerapporteerde gebreken snel opgevolgd en waar mogelijk meteen verholpen 
worden. 

N-VA wil sterk optreden tegen overtreders door meer gerichte controles uit te voeren 
en zo het naleven van de snelheidsbeperkingen af te dwingen. De aanschaf van een 
onbemande, mobiele flitscamera vormt een belangrijk instrument om het aantal 
controles op te drijven. 
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STANDPUNTEN

Verkeersveiligheid = topprioriteit

Kwalitatieve fiets- en voetpaden

Meer gemachtigde opzichters

Conflictvrije kruispunten

Verkeerseducatie

Handhaving snelheidsbeperkingen met gerichte controles

Aanschaf onbemande, mobiele flitscamera

Doorstroming dorpskernen verbeteren en maatregelen tegen sluipverkeer 
nemen

Openbaar vervoer uitbreiden

Begijndijk – Betekom app:

 Fietsen stimuleren

 Melden van defecten aan de gemeentelijke infrastructuur



begijnendijk.n-va.be

facebook.com/nva.begijnendijk.betekom/


